

## BLACKSAND



### Continuity Sea Turtle Emerald

Blacksand launches its Continuity ladies' collection and presents the Sea Turtle and Koala models. These numbered models issued in exclusive series of 8 watches per version eloquently prove that sophistication and responsibility can go hand in hand. The automatic Blacksand 1999 movement - named after the year the founder's daughter was born - beats to the heart of this magnificent representation and endows time with a new dimension. This simple and ingenious mechanism offers a wealth of aesthetic freedom and a means of telling the time in a fanciful, elegant manner. The calibre drives an original jumping-hour display at 12 o'clock and a running minutes disc at 6 o'clock. The distinctive aura of the Sea Turtle Emerald also lies in its elegantly staged dial featuring a clever metal cut-out design and subtly integrated tsavorites, emeralds and precious gemstone powder. A creation for elegant and modern women, firmly rooted in the nobility of legitimate causes.

Movement	Automatic, Calibre BS 1999, 28'800 vib/h ; circular-grained and "Côtes de Genève" finishing
Functions	Hours, minutes and day/night indication
Case	18K white gold Bezel set with green tsavorites (0.60 cts)
Dial	Sapphire, openworked shape with diamond powder 3 turtles in 18K white gold, each set with an emerald (totalling 0.30 cts) Jumping hour aperture at 12 o'clock and minutes disc at 6 o'clock Day/night indication at 3 o'clock
Bracelet/Strap	Satin with 18K white gold pin buckle

## BLACKSAND



### Continuity Sea Turtle Emerald

Blacksand lance la collection femme Continuity et présente les modèles Tortue et Koala. Ces pièces numérotées et réalisées en série exclusive de 8 pièces par exécution sont le témoignage éloquent que sophistication et responsabilité peuvent s'unir et ne faire qu'un. Le mouvement automatique Blacksand 1999 - en référence à l'année de naissance de la fille du fondateur - est alors au cœur de cette représentation merveilleuse et offre au temps une nouvelle dimension. Simple, mais ingénieux, il permet de jouer avec l'esthétique et de conter le temps avec fantaisie et élégance. Le calibre offre un mode d'affichage original de l'heure sautante à 12h et un disque d'affichage en continu des minutes à 6h. L'aura particulière de la Turtle Emerald réside également dans son cadran élégamment mis en scène utilisant la découpe de métal et l'intégration subtile de tsavorites, d'émeraudes et de poudre de pierres précieuses. Une création pour la femme moderne et élégante, enracinée dans la noblesse des causes légitimes.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, Calibre BS 1999, 28'800 Alt/h ; finitions perlées et « Côtes de Genève »
Fonctions	Heure, minute et indication jour/nuit
Boîtier	Or blanc (18K) Lunette sertie de tsavorites vertes (0.60 ct)
Cadran	Saphir et forme ajourée avec poudre de diamants 3 tortues en or blanc (18K) sertie chacune d'une émeraude (total 0.30 ct) Guichet heure sautante à 12h et disque des minutes à 6h Indication jour/nuit à 3h
Bracelet	Satin et boucle ardillon en or blanc (18K)